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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:53 Finansiering av Norrbotniabanan

Trots att regeringen lovat att byggandet av Norrbotniabanan ska inledas senast 
2018 öronmärks inga medel till projektet i infrastrukturpropositionen, som 
offentliggjordes tidigare i veckan. Trafikverket har meddelat att det inte går att 
inleda byggandet av Norrbotniabanan utan att nya medel anslås av regeringen.  

Näringslivet och befolkningen i Norrbotten och Västerbotten är i behov av nya 
infrastruktursatsningar och väntar på att regeringen ska uppfylla sitt löfte om att 
sätta spaden i backen under 2018. Det går dock inte att bygga ny järnväg utan 
finansiering. Därför väcker regeringens ospecifika infrastrukturproposition fler 
frågor än den ger svar om Norrbotniabanan.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson: 

 

När avser statsrådet att presentera ett finansieringsförslag för byggandet av 
Norrbotniabanan?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-14
Besvaras senast
2016-10-28


